
Iktatószám: T- 62/2011. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 

Készült, Biatorbágy Város Görög Kisebbségi Önkormányzat 2011. január 10-én 
megtartott közmeghallgatásáról 

 
 
Jelen vannak 
  
Kanaki Lefter    elnök, 
Kanaki Zita    elnökhelyettes 
Varga Richárd    képviselő 
 
László Béláné    Biatorbágy, Szegfű u. 4. 
Varga Mária    Biatorbágy, Vörösmarty u. 17. 
Pataki Lajosné   Biatorbágy, Tavasz u. 10. 
Misudrdáné, Bugya Katalin  Biatorbágy, Ritsmann P. u. 52/a 
 
Márki Ferenc, titkársági előadó. 
 
 
Kanaki Lefter: Sok szeretettel köszöntötte a megjelenteket. Minden jelenlévőnek Boldog új 
évet kíván. Kéri, hogy a Biatorbágyi Görög Kisebbségi Önkormányzat 2010. évi működésével 
kapcsolatban tegyék meg hozzászólásaikat, kérdéseiket. 
 
Varga Mária: Elég kevés görög származású él Biatorbágyon. Gondolt-e arra a kisebbségi 
Önkormányzat, hogy más településekkel összefogva alakítson egy több tagságú közösséget? 
 
Válasz 
 
Kanaki Lefter: A kérdés jogos. Nagyobb lélekszámban élnek görögök Budapesten, főleg a 
XXII. kerületben, de jelentősebb populáció van Budaörsön is.  Közös Önkormányzat 
létrehozásán még nem gondolkodtak. 
 
Kérdés 
 
Misurdáné Bugya Katalin: 2010-ben voltak az Olasz Napok Biatorbágyon. Milyen 
megfontolásból támogatta ezt az Önkormányzat. 
 
Válasz 
 
Kanaki Zita: Az Olasz Napok egy nemzetközi projekt keretében került megrendezésre, és a 
megrendezéshez nem volt elég pénze a Faluháznak, ezért kért támogatást a szervező. Az 
Olasz Napok keretében az olasz kultúra bemutatása támogatásra érdemes volt. 
 
Márki Ferenc: Szerepel-e a görög nyelv tanítása, illetve játékos bemutatása az óvodai 
nevelésben tekintettel arra, hogy Kanaki Zita a Benedek Elek Óvodában óvónő. 
 



Válasz 
 
Kanai Zita: Nem tervezi ezt a kisebbségi önkormányzat, de személy szerint gyakran beszél a 
gyerekeknek alapvető görög szavakkal, de ez csak „hobbi”. 
 
Kérdés 
 
Misurdáné Bugya Katalin: A Biatorbágyi Görög Kisebbségi Önkormányzat részt kíván-e 
továbbra is venni a testvérvárosi napokon? Van-e terve a kisebbségnek az iskolafejlesztési 
koncepcióhoz. 
 
Válasz 
 
Kanaki Lefter: Egyenlőre a ciprusi Kittivel az új városi képviselő-testület még ismerkedni fog, 
a kiutazás Tarjáni István polgármester személyében most fog megtörténni. A kapcsolat 
jövőjéről még nem tud nyilatkozni.  
 
A Görög Kisebbségi Önkormányzat, mivel még nem ismert Biatorbágy Város új 
iskolafejlesztési koncepciója nem tud bekapcsolódni. 
 
 
Kanaki Lefter: A közmeghallgatáson részt vevőknek megköszönte részvételt, az ülést bezárta. 
 

 
K.m.f. 

 
 
 
 

Kanaki Lefter Kanaki Zita 
elnök elnökhelyettes 
 


